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Referat fra Generalforsamling – Skagen Festival – lørdag den 4. november 2023. 

1. Valg af dirigent 

- Peder Kristiansen vælges.  

- Peder konstateres at der er varslet lovligt til generalforsamlingen. 

- Peder gennemgår dagsorden herunder at skal vælges 4 medlemmer til bestyrelsen (Bente Pedersen  

- og Inge Meta Nielsen udgår efter 2 år) Allan Bøjesen’s plads i bestyrelsen er også på valg i og med at 

han var valgt ind for en 1-års periode, og Kim Sørensens plads er ledig i og med, at han  har trukket 

sig fra bestyrelsen.  

- Valg af stemmetællere; Rebekka og Freja Hegaard vælges.  

- I forhold til valg så er det således, at såfremt der er medbragt fuldmagter, så skal disse afleveres til 

Inge Meta Nielsen.   

2. Virksomhedsberetning for det forløbne år 

Jesper Hegaard aflægger virksomhedsberetning. Denne kan ses på www.skagenfestival.dk  

Der var ingen spørgsmål til beretningen.  

3. Regnskabsaflæggelse 

Søren fra Beirholm Revision fremlægger regnskabet, som også omdeles i en printet udgave.  

Der spørges ind til donationen fra EnergiNord Fonden, om hvorvidt aftalen fortsat koster noget i fremtiden - 

skal der aflægges yderligere regnskab for nye/yderligere tiltag jfr. ansøgningen. Det forventes ikke, at der er 

yderligere krav fra Energifonden.  

Der spørges til nedgang på salgsstederne og at markedsføring stiger. Toppen af Danmark har lavet en 

regning på 150.000 for yderligere markedsføring jfr. aftale med SparNord. Dette giver samlet set flere penge 

i fondens pengekasse. Salgsstedernes fald kan givet vis forklares ved at der er givet en øl på indgangen.  

Regnskabet blev erklæret for godkendt.  

4. Budget 2024.  

Jesper Hegaard gennemgår det foreløbige budget. Samlet set er der tale om en organisation, som er yderst 

presset. Når der tages højde for afregning af moms, vil Skagen Festival komme ud med et underskud på ca. 

500.000 (der kan ikke tages moms hjem fra udgifter til musikere). Der er kigget på og skal kigges på 

prisniveau på øl, vand, vin og mad samt billetter til scenerne.  

Bestyrelsen skal fortsat arbejde med hvordan, der kan sikres et budget i balance. Der er behov for at en ny 

bestyrelse bliver inddrages i dette arbejde i og med, at det bliver en stor opgave og også det, at bestyrelsen 

pr. 4. november 2023 er ny i forhold til, at der er nye bestyrelsesmedlemmer på 4 ud af 7 pladser. 

http://www.skagenfestival.dk/
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Det har været drøftet, hvorvidt der måske skal ske en besparelse ved at lukke 1 eller 2 scener – det kan 

f.eks. være Torv og/eller Kappelborg.  

Der spørges til hvordan at det kan lade sig gøre at sælge billetter fra primo december. Formanden siger at 

det er nødvendigt at vi får sendt signaler ud om, at Skagen Festivalen er i live og at der kommer nogle gode 

navne.  

Spørgsmål om, hvorvidt Kappelborg kan stå for koncerterne og om der flyttes noget af Festivalen til 

Skolemarken – dette er der ingen svar på.  

Det pointeres at det er vigtigt at det, at Skagen Festival reelt har varer på hylderne og at Skagen Festival er 

en interessant festival. 

Der gives udtryk for bekymring og skepsis fra en deltagers side.  

5.  Godkendelse af maksimum for honorar til drifts- og koordinationsudvalgets leder 

Bestyrelsen foreslår 0 kroner. Dette blev vedtaget.  

6. Indkomne forslag 

Der er ikke indgået forslag. 

7. Fastsættelse af kontingent.  

Bestyrelsen foreslår, at kontingent bliver 150 og at der indsættes 150 kroner på Festivalkortet. Dette blev 

vedtaget.  

8. Beslutning om anvendelse af foreningens driftsoverskud og evt. udlodning jfr. pkt. 8.3 og 8.4  

Der skal udloddes 15.000. Bestyrelsen/formanden foreslog Det Danske Spejderkorps (Lars Kruse) og 

Skawdyk – med udlodning af 7.500 til hver organisation 

Fra salen/de fremmødte blev KFUM Spejderne og FDF foreslået i og med, at disse organisationer hjælper 

Skagen Festival med camping m.m.  

Forslaget fra salen/de fremmødte blev vedtaget. (der udloddes 7500 til hver organisation). 

9. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen. To medlemmer til bestyrelsen vælges for 2 år 

og et medlem vælges for 1 år. 

Stemmeberettigede: 75 

Der er ingen fuldmagter.  

Valg af medlemmer: der skal vælges 4 medlemmer til bestyrelsen. 

Bestyrelsen har et forslag fra bestyrelsen om valg af følgende:  
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Inge Meta Nielsen, Kirsten Jacobsen, Karsten Niss. De tre foreslåede kandidater præsenterede sig.  

Der spørges til, hvorvidt der er nogle af de tilstedeværende, som ønsker at stille sig til rådighed. Lars Jensen 

anbefales og tilkendegiver, at han gerne vil stille sig til rådighed.   

Følgende blev valgt; 

Inge Meta Nielsen (1 år (ledig plads efter Kim Sørensen)) 

Kirsten Jacobsen (2 år) 

Karsten Niss (2 år) 

Lars Jensen (2 år) 

Valg af suppleanter for 1 år. Ole Henriksen og HC Sloth – begge blev valgt.  

  

10. Valg af revisor 

Skagen Festival har igennem flere år haft et godt arbejde med Beierholm, og bestyrelsen foreslår, at dette 

firma genvælges.  

11. Eventuelt 

Præsentation af Kristian Kjeldsen. Kristian Kjeldsen hjælper til med kommunikation og er også med i det 

nuværende musikudvalg. Orientering om arbejdet med musikprogram. Der kommet respons fra 160 

facebookbrugere – mange gode bud på navne, som falder i tråd med meget af det, som der arbejdes med.  

Der efterlyses nyhedsbrev til frivillige – inden der kommer noget på Facebook.  

Formand Jesper Hegaard takkede for god ro og orden og takkede af for generalforsamlingen.   


